

Date: November 26th, 2025

التاريخ: 26 نوفمبر 2025

Circular No:32/ AY 2025-26

Subject: Invitation to the Ajyal Al Falah Spirit of Union Festival – Safety Guidelines & Procedures

Dear Parents and Guardians,

We would like to extend our sincere appreciation to **all parents** for your continuous support and wonderful presence during the past two days of performances. Your cooperation and encouragement played a major role in the success of this event.

We also express our heartfelt gratitude to the **Mothers' Council** for their outstanding support, the creative ideas they shared throughout the preparation period, and for kindly providing hospitality to all parents during both days of performances.

Our sincere thanks as well to all **staff members** for their dedication, teamwork, and commitment in organizing, supervising, and ensuring the smooth running of every part of the program.

We are pleased to invite all parents to attend the **Ajyal Al Falah Spirit of Union Festival** tomorrow, Thursday, 27 November 2025, from 8:30 a.m. to 12:30 p.m. Please note that there will be no afternoon bus service tomorrow.

Safety Measures:

This is a community event, and **everyone shares the responsibility for ensuring safety**. Parents are kindly reminded that they are fully responsible for their children if they bring them to the festival, as **there will be no classes** on this day. If you are not attending the event, please inform your child's homeroom teacher so we can arrange a supervised group for students who will be at school without a parent.

السادة أولياء الأمور الكرام، تحية وبعد:

نتقدم بخالص شكرنا وتقديرنا لكم على دعمكم المستمر وحضوركم الرائع خلال اليومين الماضيين من العروض. لقد كان لتعاونكم وتشجيعكم الدور الأكبر في نجاح هذه الفعالية.

كما نوجه شكرنا الجزيء إلى مجلس الأمهات على دعمهن المميز، والأفكار الإبداعية التي قدّمناها خلال فترة التحضير، وتوفير الضيافة لجميع أولياء الأمور طوال يومي العروض.

ولا يفوتنا أن نتقدم بالشكر والتقدير لجميع المبادرات التعليمية على جهودهم وتفانיהם في التنظيم والإشراف وضمان سير جميع الفعاليات بنجاح وانسيابية.

يسعدنا دعوتكم لحضور مهرجان روح الاتحاد في مدرسة أجيال الفلاح غداً الخميس، الموافق 27 نوفمبر 2025، من الساعة 8:30 صباحاً حتى 12:30 ظهراً. نرجو أخذ العلم بأنه لن تتوفر خدمة الحافلات بعد الظهر غداً.

اجراءات السلامة:

نظرًا لكونه فعالية مجتمعية، فإن **السلامة مسؤولية مشتركة** بين الجميع. نود تذكير أولياء الأمور بأنهم **مسؤولون** بالكامل عن أبنائهم في حال حضورهم معهم، إذ أنه لن تكون هناك **حصص دراسية** في هذا اليوم. وفي حال عدم حضوركم، يرجى إبلاغ مربي الصف ليتمكن الفريق من تنظيم مجموعة إشرافية للطلاب الذين سيحضرون دون ذويهم.

The festival will include fun activities for all students from Pre-KG to Grade 12: games, Arabic food, Yola dance, cultural activities, and much more. A large bazaar with **47 shops** will be located in the KG2 area and the school gymnasium.

سيشمل المهرجان مجموعة من الأنشطة الممتعة لجميع الطلاب من مرحلة ما قبل الروضة حتى الصف الثاني عشر، مثل الألعاب، والأطعمة العربية، ورقصة "اليولا"، والأنشطة التراثية، وغيرها الكثير. كما سيتم تنظيم بازار كبير يضم 47 متجرًا في منطقة الروضة الثانية والصالحة الرياضية.

يرجى العلم بما يلي:

- Bazaar shops accept **cash only**
- Game stations require **tickets**, paid in cash at the ticket booth
- All proceeds from the games will be donated to a **charitable organization**

- متاجر البازار تقبل الدفع نقدًا فقط
- ألعاب المهرجان تتطلب تذاكر تُشتري نقدًا من شباك التذاكر
- سيتم التبرع بجميع عائدات الألعاب لصالح جمعية خيرية

Entrance:

Only **Gate C** will be open tomorrow, and **parents' ID cards will be checked** at the gate. Parents without their school ID cards will not be allowed to enter.

We look forward to celebrating this special day together and creating wonderful memories with our school community.

Yours sincerely,

Dr. Antoinette Brown
Principal Director




الدخول:
سيتم فتح البوابة C فقط يوم غد، وسيتم التحقق من بطاقات أولياء الأمور عند الدخول. حيث الأهالي الذين لا يحملون بطاقتهم المدرسية لن يُسمح لهم بالدخول.

نطلع للاحتفال معكم في هذا اليوم المميز وصنع ذكريات جميلة مع مجتمع المدرسة.

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام،

الدكتورة أنطوانيت براون

مدیرة المدرسة